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سرویس سیاسی-
روزنامه آرمان ملی در مطلبی نوشت: »اگر بخواهیم وزن دهی به سهم هرکدام از بازیگران دخیل در آغاز بحران اوکراین 
و کشیده شدن این کشور به جنگ داشته باشیم در ابتدا باید به نقش مخرب رهبران اوکراین و مشخصاً رئیس جمهور این 
کشور اشاره کرد. به واقع آقای زلنسکی مردم و کشور خود را آلت دست منافع غرب و به خصوص ایالات متحده آمریکا قرار 
داد. چون کشوری مانند اوکراین که ازنظر ژئوپلیتیک یک نوار حائل و واسط بین ناتو و روسیه است نباید سیاست خارجی 
را اتخاذ کند که توازن بین روسیه و ناتو را به هم بزند که نهایتاً اوکراین را به قربانی تنش بین این ابرقدرت ها یعنی روسیه 
ازیک طرف و اتحادیه اروپا، ناتو و آمریکا در طرف دیگر بدل می کرد. به هرحال درخواست اوکراین برای عضویت در ناتو 
و تحریک روســیه نهایتاً کار را به جایی رســاند که از نگاه مسکو عملًا کیف توجهی به نگرانی ها و خطوط قرمز امنیتی 
روســیه ندارد. بی شــک این بی توجهی زلنسکی هم پوتین را دست به ماشه کرد. آقای زلنسکی عرصه به شدت حساس 
تحولات سیاسی و دیپلماتیک اوکراین را با صحنه بازیگری در تئاتر و سینما اشتباه گرفت و فکر می کرد دیپلماسی و 
سیاست خارجی هم مانند سینما و بازیگری است. درحالی که سیاست خارجی با اقتضائات و واقعیت های خود می تواند 
حســاس ترین عرصه هر کشور باشد که حیات و ممات آن کشور را رقم بزند، کما اینکه اشتباهات زلنسکی در اوکراین 

کار را به جایی رساند که ملت قربانی عدم درک رئیس جمهور اوکراین شد.«
مدعیان اصلاحات گرچه به این واقعیت که »رئیس جمهور اوکراین کشورش را آلت دست غرب و آمریکا قرار داده 
بود« معترف اند اما فراموش کرده اند که درباره ایران آنها همین رویکرد را دنبال می کردند و همین نگاه کدخدا محوری 
و بستن با کدخدا بود که 8 سال گذشته هرچه آمریکا و اروپا در قبال ایران در پیش گرفتند از تحریم ها تا تهدیدها و... 

مدعیان اصلاحات گفتند کوتاه بیاییم و مصالحه کنیم!
 اینکه می گویند بحران اوکراین نتیجه اعتماد به غرب بوده، غلط است!

روزنامه اعتماد در مطلبی درباره بحران اوکراین نوشت: »برخی ادعا می کنند که واگذاری سلاح های هسته ای اوکراین، 
نتیجه اعتماد به غرب بود. به اعتقاد من این ادعا نیز خالی از اشکال نیست، چراکه نهایتاً این سلاح ها در اختیار روسیه 
قرار گرفت، نه آمریکا و بریتانیا... اوکراین در آن دوران به سمت پذیرش پیمان NPT یا عدم اشاعه سلاح های هسته ای 
رفت. این اقدام به اوکراین کمک کرد تا بتواند از فناوری های پیشــرفته ای که غرب در اختیارش گذاشــت و کمک های 
لجستیکی که دریافت کرد، راکتورهای برق هسته ای اش را تجهیز و به روزرسانی کند و همکاری های هسته ای اش را با 
دیگر کشورها ادامه دهد. درواقع اوکراین با این اقدام صنعت هسته ای غیرنظامی خودش را از مرگ حتمی نجات داد و با 
بودجه هایی که از آمریکا به خاطر پیوستن به NPT دریافت کرد، توانست صنعت هسته ای غیرنظامی خودش را احیا کند.«
این روزنامه اصلاح طلب در حالی تلاش کرده درنتیجه آزموده شده اعتماد به غرب تشکیک کند که رئیس جمهور 
اوکراین صراحتاً اذعان کرد که در شــب حمله روســیه با رئیس جمهور آمریکا و 27 رهبر اروپایی تماس گرفته و از آنها 
کمک خواسته اما از آنها پاسخی دریافت نکرده و او را تنها گذاشته اند. همچنین سفیر اوکراین در انگلیس اخیراً در یک 
گفت وگوی تلویزیونی ضمن اعتراف به این مســئله تأکید کرده است: ما زرادخانه هسته ای بزرگی داشتیم که آن را در 
ازای دریافت کمک از آنها واگذار کردیم و این بلایی است که سر ما آوردند، این درس بزرگی برای کشورهایی مثل ایران 

است که سپر هسته ای خود را کنار نگذارند.
طیف مدعی اصلاح طلبی که به عنوان سمبل غرب گرایی در داخل ایران شناخته می شود و همواره تا جایی که توان 
داشته مسیر اوکراینیزه کردن ایران را پی گرفته بود، آنچه در این میان بیش از همه به چشم می آید تشابه سیاست های 
این جریان با حکام فعلی اوکراین است. فروپاشی این روزهای کی یف می توانست نسخه ای باشد که اصلاح طلبان در چند 

دهه گذشته همواره برای تهران تجویز کرده بودند.
 ستیز با نمادهای دینی

در یادداشتی در روزنامه شرق آمده است: »هفته گذشته میزبان جوانی تحصیل کرده و جویای کاری بودم. ماجرایی 
را شــرح داد که هنوز از شــنیدن آن در شگفتم. می گفت »فرض کنید دختر شــما همزمان دو خواستگار دارد؛ یکی 
تحصیل کرده، نجیب، پاک، اصل ونســب دار، درســتکار و صادق اما از مال دنیا چیــز دندان گیری ندارد اما جوان دیگر 
بچه زرنگِ خوش سروزبان اهل مستحبات ]!![ و ظاهرالصلاح، اهل تجارت و دارای مال و مکنت که چندان معلوم نیست 
از کجا و به چه روشی کسب کرده است. دختر به کدام می دهید؟ نگویید به جوان اول که چندان در باورم نمی گنجد! 
مطمئنم خودتان را قانع می کنید که جوان دوم هم نشانه های تدینّ را دارد و هم زرنگ است، پس دختر دسته گلتان را 
دودستی تقدیمش می کنید. این فرهنگ رایج ماست که به چیزی که می گوییم اعتقاد نداریم و به آن عمل نمی کنیم 

و این یعنی تناقض و دوگانگی فرهنگی در رفتار ما ایرانیان.«
ضمن آنکه در شماره روز پنج شنبه و در سرمقاله روزنامه شرق نوشته شده بود: »یکی از جامعه شناسان، درخصوص 
مثالی برای این مسئله، موضوع اسیدپاشی در اصفهان را مطرح می کند و می نویسد که برداشت های گروه ها چنین است: 
یک بیمار روانی، با عقده های شخصی به زنان اسید پاشیده است. / سرویس های امنیتی خارجی برای سوءاستفاده از شرایط 
جامعه و ایجاد اخلال در امنیت ملی، اسیدپاشی به زنان را سازمان دهی کرده اند / فرد یا گروهی، با سوءتعبیر از وظیفه 
شرعی، دست به اسیدپاشی زده اند. / حق این بی حجاب هاست ]!![ که به آنها اسید پاشیده شود تا دیگران عبرت گیرند.«
چنانکه خواندید در این مطالب به بهانه ذکر مثال تهاجمی علیه نمادهای دینی صورت می گیرد که تأسف آور است. 
در مورد اول 2 خواستگار فرض شده است که اولی مظلوم است و تحصیل کرده اما دومی که دغل است و اهل مستحبات! 

حال  آنکه در شرع مقدس دروغ گویی و دغل بازی و پشت هم اندازی گناهان کبیره است.
در مورد دوم هم باید گفت تاکنون کجا و کی اسیدپاشی برای موضوع بی حجابی صورت گرفته است که این موضوع 

را به عنوان مثال بیان کرده اند؟!
موضوع این است که بیان این موارد هرچند به صورت مثال باشد اما در ذهن خوانندگان اثر خود را می گذارد و این 

تأسف آور است که این هجمه ها به صورت نهان علیه نمادهای دینی صورت می گیرد.

اجلاس  مجلس خبرگان ۱۷ و ۱۸ اسفند ماه 
برگزار می شود

سخنگوی هیئت  رئیسه مجلس خبرگان رهبری گفت: نهمین اجلاس 
رسمی مجلس خبرگان رهبری در روزهای سه شنبه و چهارشنبه ۱۷ و ۱۸ 

اسفند برگزار می شود.
آیت الله سید احمد خاتمی در نشست خبری با اصحاب رسانه که در دبیرخانه 
مجلس خبرگان رهبری در قم برگزار شــد، با اعلام خبر فوق، افزود: این مراسم 
ساعت8:30 صبح سه شنبه 17 اسفند در ساختمان سابق مجلس شورای اسلامی 
برگزار می شــود و پــس از قرائت آیاتی از کلام الله مجیــد، آیت الله جنتی رئیس  

مجلس خبرگان رهبری با حضور خبرنگاران سخنرانی می کند.
به گزارش تسنیم، ســخنگوی هیئت  رئیسه مجلس خبرگان بیان داشت: با 
توجه به اینکه از زمان انتخاب منتخبان میان دوره ای این مجلس، اجلاسی برگزار 
نشده در این اجلاس مراسم تحلیف این اعضای جدید برگزار خواهد شد که اعضاء 
محتــرم به ترتیب حروف الفباء عبارتند از حضرات آیات و حجج اســلام آقایان: 
اعرافی، پیشــنمازی، دانش زاده)مؤمن(، سعدی، ســعیدی گلپایگانی و مدرسی 

یزدی.
وی ادامــه داد: برنامه دیگر اجلاســیه، نطق های پیش از دســتور 16 نفر از 
خبرگان محترم است که البته در صورت صلاحدید هیئت  رئیسه محترم با توجه 
به ضیق وقت، جهت به سرانجام رساندن و تصویب نهایی مواد باقی مانده »طرح 
اصلاح قانون انتخابات مجلس خبرگان رهبری«، ممکن است تعداد نطق ها کاهش 

یابد.
آیت الله خاتمی با بیان اینکه یکی از مهم ترین برنامه های این اجلاس، حضور 
رئیس جمهور به عنوان شــخصیت مدعو است، گفت: رئیس جمهور ضمن تشریح 
برنامه های دولت برای بهبود اوضاع اقتصادی کشور و حل مشکلات معیشتی مردم 
اظهارات و مطالبات اعضای محترم خبرگان رهبری را اســتماع و طبق آیین نامه 

داخلی خبرگان به پرسش های مطروحه پاسخ خواهند گفت.
وی خاطرنشــان کرد: دیدار اعضای مجلس خبــرگان رهبری با مقام معظم 

رهبری در تاریخ 19 اسفندماه انجام خواهد شد.
در نیروی زمینی سپاه

سامانه موشکی »پیروز« عملیاتی شد
سامانه موشکی ضدزره پیروز در نیروی زمینی سپاه عملیاتی شد.

ســامانه موشکی ضدزره پیروز که به  دســت متخصصان صنایع دفاعی 
کشور طراحی و تولید شده است در نیروی زمینی سپاه عملیاتی شده است.
به گزارش تســنیم، بــا تقویت زره تانک هــا و ادوات زرهی و همچنین 
نصب ســامانه های دفاع فعال روی این تجهیزات، اســتفاده از موشک های 
ضد زره معمولی برای انهدام تانک ها کم کم اثرگذاری خود را از دست داد و 
رفته رفته نسل جدیدی از مهمات ضدزره وارد میدان شدند که موشک هایی 

با سرجنگی قوی تر و همچنین قابل هدایت از مسافت های طولانی بودند.
ویژگی مهم این ســامانه آن است که قادر است هر موشک را به فاصله 
تنها 0.4 ثانیه از موشک بعدی شلیک کند که به این سامانه قابلیت مقابله 
با ســامانه های دفاع فعال تانک ها را می دهد و پیروز را به ســلاحی مهلک 

برای تانک ها و ادوات زرهی بدل می سازد.
همچنین ســامانه پیروز قادر اســت در ارتفاع 2 کیلومتری و برد 5 یا 
هشــت کیلومتری )بسته به نوع موشــک دهلاویه مورد استفاده( با اهداف 
هوایی نیز درگیر شود. از سوی دیگر تحرک پذیری سامانه پیروز نیز فاکتور 
بســیار مهم در نبردهای امروزی اســت نصب این ســامانه روی خودروی 

راهکنشی ارس این قابلیت را به سامانه پیروز داده است.
عملیاتی شدن ســامانه پیروز در کنار تحویل سایر سامانه های ضدزره 
و ضد اســتحکامات به نیروی زمینی سپاه قدرت آتش یگان های رزمی این 
نیرو در صحنه های مختلف نبرد افزایش می دهد و این نیرو را قادر می سازد 

تا با انواع تهدیدات زرهی از فواصل ایمن مقابله کند.
استاندار چهارمحال و بختیاری

براي صیانت از جان مردم با كسي تعارف نداريم
شهرکرد- خبرنگار کیهان:

استاندار چهارمحال و بختیاري گفت: براي صیانت از جان مردم با 
کسي تعارف نداریم، بالا رفتن آمار فوتي هاي ناشي از کرونا در استان 
نگران کننده است، تجهیز بیمارستان ها در دستور کار دانشگاه علوم 

پزشکي شهرکرد قرار بگیرد.
غلامعلي حیدري در حاشــیه جلسه ســتاد ملي مدیریت بیماري کرونا، 
اظهــار کرد: باید نظارت هاي کرونایي در مکان هــاي پرتردد، صنوف، مراکز 

آموزشي و... تشدید شود.
اســتاندار افزود: باید صنوف مختلف توسط تیم هاي بازرسي متشکل از 
نمایندگان مرکز بهداشــت، فرمانداري، شهرداري و استانداري مورد نظارت 
قرار بگیرند، اگر رعایت پروتکل هاي بهداشتي در بین این قشر ضعیف است، 
باید براي رفع مشکل برنامه  زمان بندي تعیین شود، اگر صنوف بعد از تذکر 

شیوه ها را رعایت نکنند با آنها مطابق قانون برخورد مي شود.
حیدري با تاکید بر اینکه افزایش مرگ و میر ناشي از کرونا در چهارمحال 
و بختیاري نگران کننده است، خاطرنشان کرد: اگر تجهیزات بیمارستان هاي 
اســتان نیازمند ارتقا است، باید هرچه ســریعتر این مسئله مورد توجه قرار 
بگیرد، طبق گفته مسئولان کلان دولتي، محدودیتي براي تجهیز بیمارستان ها 

وجود ندارد.

تشکیل قرارگاه جهاد تبیین 
در ارتش و كرمانشاه 

کرمانشاه- خبرنگار کیهان:
مسئولین   از  کریم آبادی  محمد صادق  والمســلمین  حجت الاسلام 
عقیدتی سیاســی  ارتش در کرمانشاه در حاشیه افتتاح قرارگاه جهاد 
تبیین  در ارتش و اســتان کرمانشاه طی گفت وگویی با خبرنگار کیهان 
عنوان نمود بعثت انبیا از سوی پروردگار متعال، جهاد تبیین بوده که بر 

آنان تکلیف گردیده است. 
وی در ادامــه افزود: همه اولیای الهی و ائمه اطهار علیهم الســلام، مکلف به  
جهاد تبیین  بودند. حماســه حضرت سید الشــهدا علیه السلام  در روز عاشورا با 
جهاد تبیین  آغاز گردید و همت ایشان بر اتمام حجت و راهنمایی  و اقناع لشکر 
دشمن نیز در همین  راستا  بود و همین  مسیر را پیام رسان کربلا حضرت زینب 
سلام الله علیها و امام زین العابدین  علیه السلام در کاخ کفر و ستم ادامه دادند.  

وی خاطرنشان کرد حضرت امام خمینی )ره( نهضت خود را بر مبنای جهاد 
تبیین بنا نمود و تا واپســین لحظات عمر شریفشان، همین سنت مبارک الهی 
را  ادامه دادند و پس از ایشــان، خلف صالح شــان حضرت امام خامنه ای دامت 
برکاته، این ســنگر انبیاء و اولیای الهی را حفظ نمودند؛ امروز با توجه به هجمه 
تبلیغاتی  دشمنان  اسلام و  انقلاب و دستور نائب امام زمان )عج( مبنی بر جهاد 
تبیین، بر همه ما به خصوص کسانی که در سنگر فرهنگی و تبلیغی انجام وظیفه 
می کنند، واجب اســت که در این مســیر گام بر داریم و همتمان را بر تبیین و 
تشــریح مبانی اسلام ناب محمدی)ص( و دستاورد ها، ارزش ها و ثمرات انقلاب 

اسلامی مصروف بداریم.

بخش  مراقبت های ويژه برای كودكان كرونايی 
در مشهد راه اندازی شد

مشهد- خبرنگار کیهان:
 جانشین معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی مشهد گفت: بخش  
مراقبت های ویژه کودکان مبتلا به کرونا با عنوان پی.آی.ســی.یو در 
بیمارستان فوق تخصصی کودکان اکبر مشهد با توجه به افزایش مبتلایان 

این گروه سنی در موج ششم راه اندازی شد.
دکتر ایوب توکلیان گفت: بخش های مراقبت های ویژه اطفال کرونایی، برای 
کودکانی است که درگیری ریوی و عفونت بیشتری دارند و علایم حیاتی و سطح 

هوشیاری آنها در شرایط ناپایدار قرار دارد.
جانشین معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی مشهد افزود: علاوه بر ایجاد بخش 
مزبور در بیمارستان تخصصی کودکان اکبر مشهد، راه اندازی بخش پی.آی.سی.یو 
در بیمارستان ولایت این شهر نیز پیش بینی شده است تا اگر تعداد کودکان بدحال 

کرونایی افزایش یافت، در این بیمارستان تازه تاسیس درمان و مراقبت شوند.

درمکتب امام

حقوق بشر یا حقوق ابرقدرت ها؟
در این جوامعی که طرفدار حقوق بشــرند. ابداً حقوق بشر مطرح 
نیست . حقوق ابرقدرت ها مطرح است! آنها برای ابرقدرت ها حق قائلند. 

حقشان هم این است که همه ممالک را اینها بچاپند.
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پورابراهیمی در صحن علنی مجلس خبر داد

 تصمیم سران قوا برای حفظ نرخ ترجیحی 
برای برخی كالاهای اساسی در بازه يک ساله

شیراز-خبرنگار کیهان:
رئیس جهاد دانشگاهی فارس در دیدار 
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی فارس 
با تصریح بر ایــن موضوع که نیازمند نگاه 
اجرایــی در ارائه ســند فرهنگ عمومی 
اســتان هستیم، پیشــنهاد داد: خارج از 
اداره  شورای فرهنگ عمومی، شورایی در 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس تشکیل 

و وظایف سازمان ها تعیین شود. 
مظاهر بابایی در بخشــی از سخنان خود با 
تصریح بر این موضوع که نیازمند نگاه اجرایی در 
ارائه سند فرهنگ عمومی استان هستیم، پیشنهاد 
داد: خارج از شورای فرهنگ عمومی، شورایی در 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس تشکیل 
و وظایف سازمان ها تعیین شود. او با بیان اینکه 

بسیاری دغدغه کار فرهنگی ندارند، عنوان کرد: 
کار فرهنگی مثل کارتولیدی نیســت که در یک 
فاصله زمانی کوتاه اثرات آن دیده شود بلکه زمان بر 

و اثرگذاری آن در طول زمان اتفاق می افتد.
حمیدرضا قانعی، مدیرکل فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی فارس نیز در این جلسه گفت: باید مانع از 
آن شویم که در شورای فرهنگ عمومی تصمیمات 
در خلاء گرفته شود و برای محقق شدن این امر 
باید ظرفیت های علمی و تخصصی حوزه فرهنگ 

را فعال کنیم.
قانعی در ادامه  تاکید کرد: با کلیات نمی توان 
حوزه فرهنگی را مدیریت کرد. او؛ مدل اجرا شدن 
سند را از مسائلی عنوان کرد که در اجرای سند 
با آن مواجه هســتیم و گفت: در حال رایزنی با 
سازمان مدیریت برنامه و بودجه استانداری هستیم 

که در سال 1401، مسائل درون ساختاری برای 
اجرای  سند مرتفع شده باشد.

در جلســه قرارگاه محرومیت زدایی شــیراز 
همچنین ، آســیب های مختلــف بافت تاریخی 
شیراز مطرح و استاندار فارس خواستار همکاری 
و هماهنگی همه دستگاه های مسئول برای کاهش 

تدریجی این مشکلات شد.
نماینده عالی دولت در استان فارس با اشاره 
به اینکه وجود خانه های بلاتکلیف، زمینه ای برای 
تجمع معتادان و دیگر آســیب های اجتماعی در 
بافت تاریخی شیراز شده است، افزود: کمیته ای 
شامل میراث فرهنگی، قرارگاه احمدبن موسی )ع( 
و شهرداری شیراز در مدت زمان مشخص باید این 

خانه ها را تعیین تکلیف کنند.
محمد هــادی ایمانیــه تصریح کــرد: همه 

خانه های ثبتی در بافت تاریخی شیراز باید حفظ 
و خانه های دارای ارزش تاریخی نیز باید حفاظت 

و احیا شوند.
استاندار فارس با تاکید بر اینکه ساختمان های 
دستگاه های دولتی در بافت تاریخی که بلاتکلیف 
مانده اند باید به سرعت تعیین تکلیف شوند، گفت: 
مدارس موجود در بافت تاریخی شیراز باید توسط 
آمــوزش و پرورش تعیین تکلیف شــده و برای 
فعالیت های مختلف آموزشی و غیرآموزشی مورد 

استفاده قرار گیرد.
ایمانیه ایجاد فضاهای سبز و تفریحی در بافت 
تاریخی شیراز را ضروری برشمرد و افزود: باید با 
اســتفاده از اعتبارات طرح باز آفرینی شهری و 
اعتبارات شهرداری شیراز در این زمینه اقدامات 

ضروری صورت گیرد.

استاندار فارس:

خانه های ثبتی در بافت تاريخی شیراز بايد حفظ شوند

شیراز-خبرنگار کیهان:
لطف الله دژکام، نماینده رهبر معظم انقلاب 
در فارس، در خطبه های نماز جمعه شیراز با 
اشــاره به فرازهایی از بیانیه گام دوم انقلاب 
اسلامی گفت: به گفته مقام معظم رهبری در 
گام دوم انقلاب باید معنویت مورد توجه ویژه 

قرار گیرد و گام اول نیز بیداری است.

وی با بیان اینکــه آنانی که در خواب غفلت 
باشــند، نمی توانند به معنویت دست پیدا کنند، 
گفت: پس از بیداری، تفکر نقش مهمی دارد، زیرا 
با تفکر گام مؤثری برای بهبود وضعیت خود برداریم 

و معنویت اسلامی، معنویت بر پایه تفکر است.
امام جمعه شیراز همچنین با اشاره به برگزاری 
رویدادهای جهانی با موضوعات اسلام و پیامبر )ص( 

در این کلان شهر گفت: کنگره جهانی »محمد)ص(، 
پیامبر رحمت در آئینــه ادب و هنر« به میزبانی 
سومین حرم اهل بیت)ع( اقدام مؤثری بوده است 
و روز مبعث نیز شاهد اختتامیه این کنگره جهانی 

خواهیم بود.
دژکام در بخش دیگری از سخنان خود با بیان 
اینکه روز 8 اسفند روز »امور تربیتی« است، گفت: 

بایــد امور تربیتی را همواره در اولویت قرار دهیم 
تا فرزندان آینده ما ادامه دهنده راه شهدا باشند و 
نهادهایی مانند بسیج به صورت ویژه در این راستا 
کار می کند و ســایر نهادها به بحث سبک زندگی 
ایرانی – اسلامی باید نگاه ویژه کنند و امیدواریم 
شاهد همکاری بیشــتر حوزه علمیه و آموزش و 

پرورش فارس در این حوزه باشیم.

خطیب جمعه شیراز:

امور تربیتی را در اولویت قرار دهیم تا فرزندان آینده ما ادامه دهنده راه شهدا باشند

ساری- خبرنگار کیهان:
برای بهره مندی بهینه مردم از سواحل 
و افزایش رضایتمندی و نشاط افزایی نیاز 
است تا سند آمایش سواحل تدوین شود.
سید محمود حسینی پور در نشست بررسی 
آخرین اقدامات و راهکارهای بهره مندی مردم 
از ســواحل که با حضور رئیس دفتر بازرســی 
نهاد ریاســت جمهوری و اســتاندار گیلان در 

هتل قدیم رامســر برگزار شــد، گفت: ایجاد 
فضاهای رفاهی در سواحل برای استفاده مردم 
 قــدم بعدی و اصلی پس از آزاد ســازی حریم

60 متری سواحل است که باید به صورت جدی 
مورد توجه قرار گیرد.  

استاندار مازندران گفت: رویکرد آزاد سازی 
ســواحل در حالی با سرعت رضایت بخشی در 
حال انجام اســت که نیاز است به موازات آن و 

در کمترین زمان سواحل آزاد شده برای استفاده 
بهینه در اختیار مردم قرار گیرد و می بایســتی 
طرح مشخصی با نگاه به ابعاد اجتماعی موضوع 

در دستور کار قرار گیرد.
حسینی پور واکنش مثبت مردم مازندران 
به آزادسازی سواحل را نشانگر موفقیت دولت 
ســیزدهم در پاســخگویی به مطالبه دیرینه 
شهروندان این خطه دانست و افزود: در استان 

مازندران آزاد سازی سواحل با تعامل نهادهای 
مختلف انجام شد و می توان گفت که مهم ترین 
اتفــاق پیرامون ایــن اقدام همــکاری خوب 

وزارتخانه ها بوده است.
وی گفت: خوشبختانه تمامی وزارتخانه ها و 
دستگاه های دولتی ابنیه های متعلق به خودشان 
را که در حریم 60 متری ســاحل قرار داشت 
بدون تنش و درگیری به نفع مردم آزاد کردند.

استاندار مازندران تأکید کرد 

ضرورت تدوین سند آمایش استفاده مردم از ساحل

در  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
صحن علنی مجلس گفــت نرخ ترجیحی 
در برخی از کالاها حذف نمی شود تا قیمت 
کالاهای اساسی با قیمت حداقلی به دست 

مردم برسد.
ســیدکاظم دلخوش اباتری در جلسه علنی 
صبح دیروز مجلس شــورای اســلامی در تذکر 
شفاهی، گفت: نمایندگان در مجلس به صورت سه 
شیفت برای بررسی لایحه بودجه وقت می گذارند 
تا قانونی درست نوشته شود، حال در شرایطی که 
در ماده 6 قانون برنامه ششم قید شده ارجحیت 
و ترجیــح و معافیت مالیاتی نباید خارج از قانون 
اعمال شــود، چرا شب گذشته شورای هماهنگی 
ســران قوا در برخی از بخش ها معافیت مالیاتی 

ایجاد کردند.
وی افزود: اگر قرار بر اعمال معافیت مالیاتی 
باشــد، بایــد بر اســاس قانون تصویب شــود و 
نمایندگان همواره آماده کمک کردن در این زمینه 
هستند اما همان طور که امام خمینی)ره( فرمودند 

خلاف قانون، خلاف شرع است.
نماینده مردم صومعه سرا در مجلس شورای 
اســلامی اظهار داشت: شب گذشته سران قوا در 
ارتباط با معافیت مالیات بر ارزش افزوده بخشی 
از کالاهای اساسی تصمیم گیری کردند که مغایرت 
شدیدی با قانون دارد. هنوز جوهر تصویب قانون 
مالیات بر ارزش افزوده خشــک نشده است و بر 
اساس ماده 9 این قانون معافیت هایی پیش بینی 
شده است از این رو معافیت مالیاتی تعیین شده در 
جلسه سران قوا باید به مجلس اعاده شود چرا که 
این کار یک نوع توهین است، هنگامی که رهبری 
این اختیار را به سران قوا دادند، اختیار قانونگذاری 
را ندادند. ما به سران قوا احترام می گذاریم اما اگر 
نمایندگان و سران قوا قانون را رعایت نکنند، قطعاً 
قوانین در هیچ کجای کشور اجرایی نخواهد شد.

تصمیم سران قوا برای حفظ نرخ ترجیحی 
محمدرضا پورابراهیمی داورانی در پاســخ به 
تذکر این نماینــده مجلس و توضیح درخصوص 

تصمیم گیری ســران قوا بــرای معافیت مالیاتی 
در بخشــی از کالاهای اساسی، گفت: از سال 97 
با توجه به دســتور مقام معظــم رهبری و حکم 
حکومتی، شورای هماهنگی اقتصادی سران قوا در 
کشور تشکیل شد و بر اساس چارچوبی که مقام 
معظم رهبــری تبیین کرده بودند در موضوعاتی 
که شرایط خاص به وجود می آید، در این جلسات 
تصمیم گیری انجام شده و به مقام معظم رهبری 
ارســال می شود و در صورت تأیید ایشان در یک 

بازه زمانی مشخص تصمیمات اعمال می شود.
وی اظهار داشت: در حکمی که مقام معظم 
رهبری تبیین کردند، دقیقاً به این موضوع اشاره 
کردند کــه هیچ گاه نباید قوانیــن و مقررات در 
حوزه تصمیمات تحت تأثیر قرار گیرد مگر اینکه 
اضطراری وجود داشــته باشــد که دلایل آن هم 
توضیح داده می شود. در جلسه سران قوا در ارتباط 
با مالیات بر ارزش افزوده برخی از کالاهای اساسی 
به دلیل شرایط تورمی مفصل بحث صورت گرفت. 
آن چیزی که از رسانه ملی اعلام شد، اجرایی نشده 
و در جلسه با آن موافقت نشد. در رسانه ملی اعلام 
شد که مالیات حذف می شود در حالی که در رابطه 
با نرخ ترجیحی مصوباتی داشتیم و اگر قرار است 
عددی اعلام شود همانند آن چیزی است که در 

قانون لحاظ شده است.
رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس شورای 
اســلامی تاکید کرد: نرخ ترجیحی یعنی قیمت 
بالاتر نسبت به 9 درصدی که در قانون مادر وجود 
دارد، این موضوع به صورت مفصل در جلســات 
سران قوا مورد بحث و بررسی قرار گرفت و به دلیل 
شرایط تورمی در کشور و وضعیتی که در تأمین 
کالاهای اساسی وجود دارد، نرخ ترجیحی در برخی 
از کالاها حذف نمی شود تا قیمت کالاهای اساسی 
با قیمت حداقلی به دست مردم برسد. این مصوبه 

در یک بازه یک ساله اعمال می شود.
همچنین علی نیکزاد ثمرین که ریاست جلسه 
را برعهده داشت در پاسخ به تذکر نماینده صومعه 
سرا، گفت: در جلسه شورای هماهنگی سران قوا در 

کنار رئیس قوه مقننه، رئیس کمیسیون اقتصادی 
مجلس و رئیس کمیســیون برنامه و بودجه نیز 
حضور داشته و رئیس مجلس را همراهی می کنند. 
اگر در جلسات سران قوا اجماع صورت بگیرد اما 
مقام معظم رهبری مصوبه جلســه را تأیید نکند 

اعتبار ندارد.
جلسه شورای امنیت 

مرتضی محمودوند در جلســه علنی دیروز 
مجلس شورای اسلامی طی تذکر شفاهی، اظهار 
داشــت: از آنجایی که مجلس در جریان بررسی 
بودجه قرار دارد، کمتر به موضوع مذاکرات توجه 
شده اســت. اخباری که از مذاکرات به ما رسیده 
است، چندان خوب نیست. منافع ملت ایران باید 

در مذاکرات رعایت شود.
عضــو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت 
خارجی مجلس شــورای اســلامی تصریح کرد: 
نمایندگان مجلس شــورای اسلامی تحت هیچ 
شرایطی از منافع ملت کوتاه نخواهند آمد. قانون 
اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها باید به صورت 

دقیق رعایت شود.
عبدالرضا مصری که ریاســت جلســه علنی 
مجلس را بر عهده داشــت در پاسخ به این تذکر، 
گفــت: از آنجا که مجلس درگیر بررســی لایحه 
بودجه سال 1401 است، قرار است فردا کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی جلسه ای با حضور 
وزیر امور خارجه به منظور بررسی روند مذاکرات 

برگزار کند.
محمدرضا پورابراهیمی در جلسه علنی عصر 
امروز )شنبه 7 اسفندماه( مجلس شورای اسلامی 
طی تذکری شفاهی اظهار داشت: مسائل مربوط 
به اوکراین و همچنین مذاکرات هســته ای بسیار 
حائز اهمیت اســت و به همین دلیل امروز صبح 
نمایندگان نامه ای را خطاب به هیئت رئیسه مجلس 
نوشتند مبنی بر اینکه جلسه غیرعلنی برای بررسی 

این مسائل برگزار شود.
نماینــدگان مجلس دغدغه های  وی گفت: 
زیادی دربــاره مذاکرات ویــن دارند. همچنین 

درباره مسائل اوکراین و ایرانیان مقیم این کشور 
هم مسائل زیادی وجود دارد که لازم است هیئت 
رئیســه تصمیم گیری کند و در صــورت امکان 
در شــیفت سوم مجلس که ســاعت 19 برگزار 
می شود، جلسه غیرعلنی برای بررسی این موارد 

تشکیل شود.
نماینده مــردم کرمان در مجلس شــورای 
اســلامی تصریح کرد: نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی درباره مذاکرات دغدغه ها و نگرانی هایی 
دارنــد و لازم اســت رئیس کمیســیون امنیت 
ملی مجلــس و نمایندگانی از وزارت امورخارجه 
توضیحاتی را در جلســه غیرعلنی مجلس به ما 

ارائه دهند.
علی نیکزاد که ریاست جلسه را برعهده داشت 
در پاســخ به این تذکر گفــت: مذاکره کنندگان 
کشورمان از وین برگشته اند و امروز )دیروز شنبه( 
جلسه ای در شورای عالی امنیت ملی برگزار شد که 
رئیس مجلس شورای اسلامی و برخی از اعضای 
کمیسیون های تخصصی مجلس هم در آن جلسه 
حضور داشــتند. امیدوارم قبل از آنکه کار از کار 

بگذرد، این جلسه غیرعلنی برگزار شود.
طرح شفافیت در دستور قرار گیرد

حجت الاسلام محمدتقی نقدعلی در جلسه 
علنی دیروز مجلس شــورای اسلامی طی تذکر 
شفاهی، گفت: در شرایطی که این روزها مجلس 
درباره طرح شــفافیت مورد هجمــه قرار گرفته 
اســت، هیئت رئیسه این طرح را در فرجه زمانی 
میان بررسی بودجه و ارجاع آن به شورای نگهبان، 
در دســتور صحن علنی قرار دهد تا مورد بررسی 

قرار گیرد.
نماینده مردم خمینی شهر در مجلس شورای 
اسلامی بیان کرد: مجلس انقلابی با شعار شفافیت 
روی کار آمد و قرار شد آرای نمایندگان به شفافیت 
گذاشته شود. تعدادی از نمایندگان نیز با امضای 
نامه ای درخواســت در دســتور قرار گرفتن این 
موضوع را از هیئت رئیسه مطرح کرده اند که باید 

مورد توجه قرار گیرد.

ساری- خبرنگار کیهان:
 5 دستگاه لوکوموتیو به وزن ۴۲۰ تن از 
کشور های حوزه دریای خزر برای بهره برداری 
در یکــی از صنایع تولیدی مهم و حیاتی از 

طریق بندر امیرآباد وارد کشور شد.
محمدعلی اصل سعیدی پور مدیرکل بنادر و 
دریانوردی امیرآباد با اعلام این خبر گفت: مشارکت 
راه آهن ج.ا.ا در طرح های جامع و توسعه ای بنادر در 

پیشبرد اهدافی همچون ارتقای زنجیره حمل ونقل، 
توسعه حجم عملیات ترانزیت کالا، افزایش سهم 
ریل و تقویت سیاست ریل پایه در بندرهای متصل 

به ریل ، بسیار حائز اهمیت است.
به گفته مدیرکل بنادر و دریانوردی امیرآباد، 
بهره برداری مناســب از شــبکه ریلی و تناســب 
امکانات آن با اهداف و برنامه های توسعه ای کشور 
و تقویت کشــنده های ریلــی در جهت جابجایی 

مقرون بــه صرفه کالا مولفــه ای مهم در جهش 
تولید داخل است.

ســعیدی پور افزود: شرایط ویژه بندر امیرآباد 
بــه عنوان تنها بندر شــمالی متصــل به ریل و 
مهم ترین حلقه اتصال کشــور با کشور های حوزه 
سی آی اس و اوراسیا، می تواند مراودات اقتصادی 
ایران با کشــور های منطقه را وارد فاز جدیدی از 

همکاری ها کند.

۵ دستگاه لوكوموتیو در راه كشور

ساری-خبرنگار کیهان:
مجموعه ۲۲ هکتاری جزیره آشــورآده 
مجدد مــورد پایش زیســت محیطی قرار 

می گیرد.
علــی ســلاجقه معــاون رئیس جمهــور و 
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست در نخستین 
جلســه شــورای راهبری »پناهگاه حیات وحش، 
ذخیره گاه زیســت کره و تالاب میانکاله« با حضور 
معــاون محیط زیســت طبیعی و تنوع زیســتی، 
استانداران مازندران و گلستان، نمایندگان مجلس 
شورای اســلامی، نمایندگان تشکل های مردمی 
اســتان های مازندران و گلستان و اعضای شورای 
راهبری »پناهگاه حیات وحش، ذخیره گاه زیست کره 
و تالاب میانکاله« تشکیل شد، بر مدیریت یکپارچه 
احیای »تالاب میانکاله« با محوریت مشارکت جوامع 

محلی تأکید کرد.
علی ســلاجقه گفت: آنچه در طی سال های 
اخیر در تالاب »میانکاله« روی داده اســت همگی 

مسئول هستیم. 
وی افزود: از اســتانداران مازندران و گلستان 
می خواهم امور و تکالیفی که در شــورای راهبری 
تکلیف می شــود مدیریت کنند و تکالیفی که در 
ستاد ملی تصویب شده و تاکنون انجام نگرفته را از 

دستگاه های ذینفع پیگیری کنند.
ســلاجقه با اشــاره به این که در دو دیدار از 

»تالاب میانکاله« شــاهد نقش مؤثر مشــارکت 
سمن هایی بودم که باجان و دل فعالیت می کردند، 
گفت: سمن ها و جوامع محلی ظرفیت های عالی 
انســانی برای محیط زیست محسوب می شوند و 
احیــای »تالاب میانکاله« مدیریــت یکپارچه را 

می طلبد. 
وی بــا تأکید بر این که مدیریت »جامع حوزه 
آبخیز« باید اجرا شــود و اســتانداران مازندران و 
گلستان باید دســتگاه های ذینفع را مکلف کنند 
که وظایف قانونی خود را انجام دهند، تصریح کرد: 
هر حوزه ای »حق آبِ زیســت محیطی« مجموعه 
پایین دســت را که از سرشــاخه بالا تا تالابی که 
به عنوان زهکش اصلی حوزه آبخیز است باید اعمال 
کند و استانداران باید دستگاه هایی که درباره سرازیر 
شدن سموم و سایر آلاینده ها به »تالاب میانکاله« 

مسئول هستند، بازخواست کند که چرا همچین 
اتفاقی افتاده است و این موارد باید مدیریت شود.

سلاجقه با تأکید بر این که در بحث »مدیریت 
جامع حوزه آبخیز« دستگاه های ذینفع به تکالیف و 
وظایف قانونی خود عمل کنند، گفت: اجازه نخواهیم 
داد سرنوشت »تالاب های انزلی و میانکاله« همانند 
سرنوشت »دریاچه ارومیه« دچار شود. بحث استان 
خاصی مدنظر نیست و در تلاش هستیم سرمایه های 
ملی کشــور را حفظ کنیم و پیشنهاد می شود در 
ســال دو جلسه برای حل مشــکلات پیش روی 
»جزیره آشــوراده« تشکیل شود تا به راهکارهای 

ملموس برسیم. 
حســن اکبری معاون محیط زیست طبیعی 
و تنوع زیســتی ســازمان حفاظت محیط زیست 
در نخستین جلســه شــورای راهبری »پناهگاه 

حیات وحش، ذخیره گاه زیست کره و تالاب میانکاله« 
با اشاره به این که در کشور مناطق حفاظت شده در 
میان چند استان مشترک است و این مناطق غالباً 
تحت مدیریت یکپارچه قرار دارند، اظهار داشــت: 
دومین منطقه ای که در »شــورای راهبری« برای 
آن تشکیل شد، »پناهگاه حیات وحش میانکاله « 
است زیرا یک پنجم کل پرندگان آبزی و کنار آبزی 
کشور در تالاب »بین المللی میانکاله« سرشماری 
می شــود و بر این اســاس به لحاظ تنوع محیط 
زیستی، این تالاب به عنوان نقطه اوج تنوع پرندگان 
مهاجر محسوب می شود و با همین رویکرد »شورای 
راهبری« تشکیل شد و مدیریت یکپارچه ای برای 
»پناهگاه حیات وحش میانکاله« واقع در محدوده 
دو اســتان مازندران و گلستان و با نظارت سازمان 

حفاظت محیط زیست شکل گرفت.

تأكید رئیس  سازمان حفاظت محیط زيست بر مديريت يکپارچه احیای »تالاب میانکاله«

ساری- خبرنگار کیهان:
 ۶ کیلومتر از سواحل نوشهر در تصرف 
۲۰۰ پلاک متعلق به بخش خصوصی است 

که با حکم قضایی باید آزاد شوند.
رئیس  اداره منابــع طبیعی و آبخیزداری 
نوشــهر و رویان با بیان اینکه 90 درصد نوار 
ساحلی شهرستان نوشهر آزاد شده است، گفت: 
6 کیلومتر از حریم دریا در تصرف 200 پلاک 

خصوصی اســت کــه در 60 درصد آنها هیچ 
ســاخت و  سازی انجام نشده است و بر اساس 
ماده 11 قانون اراضی مستحدثه ساحلی، این 

پلاک ها با دستور قضایی آزاد می شوند.
 مشــایخ افزود: مالــکان بخش خصوصی

در 2 هــزار و 400 متر از حریــم قانونی دریا 
ســاخت و ساز کرده اند که برای آزادکردن این 
سواحل ابتدا اسناد مالکیت آنها باید باطل و در 

مرحله بعدی با حکم قضایی ابنیه و ساختمان ها 
تخریب شوند.

وی خاطرنشان کرد: 24 هزار متر مربع از 
حریم 60 متری دریا در نوشهر که در اختیار 35 
پلاک خصوصی بود امسال با دستور دادستان 
پس گرفته و برای هشــت هــزار متر مربع از 
حریم ســاحلی هم کــه در تصرف 13 پلاک 
خصوصی بود حکــم دادگاه اخذ و ابنیه هایی 

که در آن ســاخته شــده بود نیــز تخریب و 
ساحل آزاد شد. شهرستان نوشهر48.2 کیلومتر 
نوار ســاحلی دارد که حریم حدود 40 کیلومتر 
آن در اختیار بخــش دولتی و خصوصی بود و 
اکنون آزاد شــده اســت و 2.5 کیلومتر از نوار 
ساحلی نیز کاربرد نظامی و دریایی دارند که از 
 قانون عقب نشینی 60 متر حریم دریا مستثنی

هستند.

۶ كیلومتر از سواحل نوشهر در تصرف ۲۰۰ پلاک خصوصی

ساری- خبرنگار کیهان:
فردی با دریافت وام های چند ده میلیارد تومانی 

بدون وثیقه اثری از حضور وی در کشور نیست.
ســعید عمرانی معاون قضایی دادستان کل کشور در 
جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید در شهرک صنعتی 
امامزاده عبدالله)ع( آمل گفت: مشارکت بانک ها در حمایت 
از تولید کم اســت و در مواردی مشــاهده می شود افرادی 
بدون وثیقه های تضمین آور، وام های چند ده میلیارد تومانی 
دریافت می کنند و بعد از آن ردپای آنها در کشور مشخص 
نیست اما همین بانک جلوی پای تولید کننده واقعی برای 

دریافت تسهیلات هزار و یک سنگ اندازی می کند.
به گفته وی این رفتار بانک ها درتعارض با دستور مقام 
معظم رهبری در تحقق شعار سال و حمایت همه جانبه از 
تولید است و دود این نوع تعارض منافع فقط به چشم مردم 

و تولیدکننده می رود.
وزارت اقتصــاد در تعریــف ابــر بدهــکار بانکــی 

می گویــد افرادی که 10 درصــد از اندوخته بانک ها را در 
قالب تســهیلات دریافت کرده، ولی اقساط آن را به بانک 
پرداخت نکنند، به عنوان ابربدهکار بانکی شناخته می شوند.
عمرانــی گفت: مدیــران بانک ها بداننــد که مردم و 
تولید کنندگان چیــز اضافی ازآن ها ویا اقــدام غیرقانونی 
نخواســته و نمی خواهنــد، آنچــه خواســت هــم مردم، 
تولیدکنندگان و دستگاه قضایی است، عمل کردن بانک ها 

طبق قوانین و دستورات دولت است.
معــاون قضایی دادســتان کل کشــور افزود: برخی 
تولیدکنندگان اعتقاد دارند کــه اگر دولتی ها کاری به ما 
نداشته باشــند، ما خودمان برای توســعه کشور تمام قد 
ایســتاده ایم، به شــرطی که امضای خوبه هم پای برخی 

خواسته های به حق آنها هم زده شود.
وزارت اقتصاد و امــور دارایی اعلام کرده بود تا پایان 
شــهریور 1400 حدود 236 هزار میلیارد تومان مطالبات 

غیرجاری کل شبکه بانکی کشور رقم خورده است.

معاون قضایی دادستان کل کشور خبر داد
ردپای نامعلوم بدهکاران چند ده میلیارد تومانی

ساری- خبرنگار کیهان:
صادق ترین مشاوران مسئولان اجرایی کشور 
خانواده های ایثار و شــهادت هستند چون آنها 
برای انقلاب هزینه دادند و برای انقلاب دلسوزی 

می کنند.
سید امیر قاضی زاده  هاشمی معاون رئیس جمهور و 
رئیس بنیاد شهید و جانبازان کشور در جلسه شورای 
 ترویج فرهنگ ایثار و شهادت استان مازندران با  اشاره 
به اینکه ملت ایران به شهدا و رشادت های شان افتخار 
می کنند، اظهار کرد: نرخ  افراد فاقد مسکن و فاقد شغل 
جامعه ایثارگر نســبت به جامعه بیشتر است، افزود: از 
این بابت شرمنده خانواده های شهدا و ایثارگر هستیم.

قاضی زاده در ارتباط با جذب خانواده های ایثارگر، 
گفت: مجوز جذب 17 هزار فرزند شــهید و جانبازان 
70 درصد را برای دســتگاه های اجرایی کشور دریافت 
کردیم و تاکنون 3 هزار نفر جذب شدند و سهم استان 

مازندران 400 نفر است.
وی اضافــه کرد: 33 هــزار نفر از وابســتگان به 
خانواده های شــهدا و جانبازان 70 درصد فاقد شــغل 
هستند و اقداماتی در این زمینه در برنامه کاری داریم.
رئیس بنیاد شــهید استان مازندران از برنامه ریزی 
برای ســاخت خانه ایثار در اســتان خبر داد و گفت: 

بحث تعمیر مرکز توانبخشی امام علی)ع( را در برنامه 
قرار دادیم.

وی با  اشــاره به افزایش هزینه های بنیاد شــهید، 
گفــت: خدمات بخش درمان و بیمه ای ما افزایش پیدا 
کرده و نیاز داریم که بیمارســتان های مراکز دولتی در 

این بحث همکاری داشته باشند.
قاضی زاده اضافه کرد: 14 هزار و 800 میلیارد تومان 

به دستگاه های اجرایی کشور بدهکار هستیم.
ســیدمحمود حسینی پور اســتاندار مازندران نیز 
در این جلســه اظهار کرد: ســاخت و تکمیل باغ موزه 
دفــاع مقدس اســتان مازندران نیاز بــه تامین اعتبار 

مناسب دارد.
در ادامه سردار عبدالله ملکی مدیرکل بنیاد حفظ و 
ارزش های دفاع مقدس مازندران نیز در این جلسه اظهار 
کرد: مازندران پایتخت برگزاری یادواره شــهدا کشور 
اســت به طوری که از 11 هزار یادواره ای که در کشور 

اجرا می شود 10 درصد آن در استان برگزار می شود.
وی در ادامه از برنامه ریزی برای اعزام 10 هزار نفر 
بــه مناطق راهیان نور خبــر داد و در ارتباط با تهیه و 
تالیف کتاب، گفت: این سازمان سالانه 60 کتاب را در 
حوزه دفاع مقدس تولید می کند که امســال رونمایی 

می شود.

رئیس بنیاد شهید و جانبازان کشور: 
خانواده های شهدا صادق ترين و دلسوزترين مشاوران 

مسئولان اجرايی كشور هستند

ساری- خبرنگار کیهان:
دانش آموزان مرکز اســتعداد های درخشان 
بابل 5۰۰ میلیون ریال به مرکز معلولان این شهر 

کمک کردند.
درخشان  اســتعداد های  دبیرستان  دانش آموزان 
شهرستان بابل با تصمیم جمعی با کمک 500 میلیون 
ریالی و احساس همدردی و کمک به همنوع توانستند 

به مرکز معلولان نوشیروانی بابل هدیه کنند.
باباجانی مدیر دبیرســتان استعداد های درخشان 

بابــل گفت: درس اخلاق بخشــی از آن کمک به هم 
نوع هســت که ما خواســتیم با این حرکت گلریزان 
دانش آموزان در این امر سهیم باشند سخاوت و بخشش 

را بهتر یاد بگیرند.
لازم به ذکر است مرحوم زنده یاد نوشیروانی ده ها 
کار خیر در کشــور انجام داده کــه یک بخش از آن 
مرکز نگهداری شبانه روزی معلولین ذهنی و حرکتی 
شهرســتان بابل اســت که معلولانی از سراسر استان 

مازندران در این مرکز نگهداری می شوند.

كمک ۵۰۰ میلیون ريالی دانش آموزان بابلی
به مركز معلولان


